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М 47  Melartin E. Selected Pieces for Piano : sheet music / E. Melartin. — 
Saint Petersburg : Lan : The Planet of Music, 2021. — 92 pages. — Text : 
direct. 

Erkki Melartin (1875–1937) was a Finnish composer, conductor, professor at the 
Helsinki Conservatory. The main place in his legacy is occupied by small piano pieces 
(circa 400), many of which are included in the repertoire of children's music schools and 
schools of arts. Pieces, both separate and included in the cycles, are characterized by 
clear style, vivid images, and a special “northern” flavor.

The edition is addressed to pupils of the middle and senior grades of children's music 
schools, children's schools of arts, students of colleges and universities, a wide range of 
piano music lovers.

         ББК 85.954.2

М 47  Мелартин Э. Избранные пьесы для фортепиано : ноты / Э. Ме-
лартин. — Санкт-Петербург : Лань : Планета музыки, 2021. — 92 с. — 
Текст : непосредственный. 

ISBN 978-5-8114-7619-0 (Издательство «Лань»)
ISBN  978-5-4495-1355-7 (Издательство «ПЛАНЕТА МУЗЫКИ»)
ISMN 979-0-66005-779-7 (Издательство «ПЛАНЕТА МУЗЫКИ»)

Эркки Мелартин (1875-1937) — финский композитор, дирижер, профессор 
консерватории Хельсинки. Основное место в его наследии составляют фортепианные 
сочинения малых форм (ок. 400), многие из которых входят в репертуар детских 
музыкальных школ и школ искусств. Пьесы – как отдельные, так и входящие в цик-
лы –  отличает ясность изложения, яркая образность, особый "северный" колорит.

Издание адресовано ученикам средних и старших классов ДМШ, ДШИ, студентам 
училищ и вузов, широкому кругу любителей фортепианной музыки.
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